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IMPREZA NA BODECH I PŘES DĚTSKÉ NEMOCI 

Zázraky se asi p ece jen ned jí. Impreza WRX STI Subaru Czech Rally Teamu, dokon ená t snř ě č ě ě 
p ed Rallye eský Krumlov, sice hned na úvodním testu sout že zajela výte ný tvrtý as, brzyř Č ě č č č  
poté se ale projevilo nedostate né vyzkoušení vozu. Zejména elektronický plyn zazlobil a jehoč  
nevyzpytatelnost,  kterou  se  v  pr b hu  sout že  nepoda ilo  odstranit,  výrazn  ovlivnila  d v ruů ě ě ř ě ů ě  
posádky v kontrolu nad vozem. P esto si Vojt ch Štajf s Michalem Ernstem odvážejí z jihu echř ě Č  
body za jedenáctou p í ku celkového po adí a vít zství v Pirelli Cupu. ř č ř ě

Není to poprvé, co se Subaru Czech Rally Team p esv d il u nového závodního vozu o obtížnosti jehoř ě č  
„uvedení do života“. Tentokrát to ale na za átku vypadalo velmi nad jn , tvrtá p í ka z úvodní diváckéč ě ě č ř č  
superspeciálky  celý  tým pat i n  namlsala...  Náro ná t etí  rychlostní  zkouška,  vzniklá spojením dvouř č ě č ř  
tradi ních  test ,  však  p im la  všechny  p íznivce  bílomodro erných  barev  k  návratu  na pevnou zem.č ů ř ě ř č  
„Projevila  se  vada,  kterou  jsme  zaregistrovali  už  p i  našem  p edstartovním  testu,“ř ř  vysv tlujeě  
Vojt ch Štajf. ě „Tehdy jsme ale m li pocit, že se nám jí poda ilo odstranit, její dolad ní si ale zjevně ř ě ě  
žádá víc asu. O co se jedná? Naše nová Impreza je op t o kus dál v elektronickém vybavení nežč ě  
byl p edchozí model a má i elektronické ovládání plynu. No a protože po íta e v novém voze ještř č č ě  
nejsou dostate n  p ivyklé na ´ostré´ zacházení, poprvé na RZ3 a poté ješt  n kolikrát se námč ě ř ě ě  
p ihodilo, že na sešlápnutí plynového pedálu auto p estalo zcela reagovat. V takovou chvíli byloř ř  
t eba vypnout zapalování a po krátké pauze znovu nastartovat. Jeden z takovýchto okamžik  proř ů  
nás znamenal i vznik nebezpe né situace, když se nám to p ihodilo v jedné z rychlých pasážíč ř  
p ídolského testu - i tehdy se našt stí poda ilo vše zvládnout a neskon ili jsme mimo tra . D v ruř ě ř č ť ů ě  
v ovládání vozu nám to ale samoz ejm  nep idalo,  a tak jsme rad ji zvolili  spíše defenzivn jšíř ě ř ě ě  
taktiku s d razem na spolehlivé dosažení cílové rampy. Ani p es velkou snahu specialisty Mickaů ř  
Kella se zcela nepoda ilo zvít zit nad touto závadou, a tak jsme namísto boje s Emilem Trinerem oř ě  
post nejlepšího vozu Subaru i na posledním testu op t chvíli stáli a bojovali s elektronikou. Emilě  
tak nakonec tuhle zna kovou bitvu p ed námi a Jirkou Vackem vyhrál, nás problémy s technikouč ř  
stály celkov  na sout ži víc než dv  minuty asu. Nedá se nic d lat, rozdíl mezi p lrokem stavbyě ě ě č ě ů  
našeho prvního hatchbacku a jediným m sícem zrodu tohoto vozu zkrátka nelze smazat a tytoě  
d tské nemoci jsou daní z této diference. Jsme proto rádi nejen za jedenáctou p í ku a vít zství vě ř č ě  
Pirelli  Cupu, ale i  za to,  že máme auto v cíli  nepoškozené.  Krom  on ch potíží  s nastavenímě ě  
elektroniky a krom  drobností s naší chvilkovou nevhodnou volbou pneumatik a sm sí brzdovýchě ě  
desti ek  nebyl  s  novým  autem  jediný  problém.  Prokázalo  se  tak,  že  naši  mechanici  odvedlič  
opravdu dobrou práci.“ 
Vojt ch  Štajf  s  Michalem Ernstemě  už  se  nemohou  do kat,  až  napraví  dojem na  p íštím  podnikuč ř  
Mezinárodního mistrovství  eské republiky,  na Rally Hustope e. P ed jihomoravskou sout ží  ale týmČ č ř ě  
eká d kladné testování a zejména boj se záludnostmi elektroniky nového vozu. Druhá týmová posádka,č ů  

Ji í  Vacek  s  Bohumilem  ernochemř Č ,  naopak  nadcházející  sout ž  díky  pilotovým  pracovnímě  
povinnostem  vynechá. Je to možná trochu škoda, na jihu ech se jim totiž se starším vozem da ilo velmiČ ř  
dob e, když k sedmnácté p í ce celkového po adí p idali i bronzovou p í ku v Pirelli Cupu a st íbrnou vř ř č ř ř ř č ř  
Enteria Cupu. „Spolupráce s Bobem ernochem mi dodala novou motivaci pro závod ní,“Č ě  usmíval 
se v cíli pražský pilot. „Te  jsme navíc poprvé vyzkoušeli velké brzdy, a tak jsem se musel u it novď č ě  
hledat hranice možností vozu. I to bylo pro mne nové, o to jsem rad ji, že jsme dojeli celou sout žě ě  
bez jakýchkoliv potíží. Hustope e sice nepojedeme, ve druhé polovin  sezóny se ale ur it  ještč ě č ě ě  
na  tratích  šampionátu  objevíme.  Musím  si  zažít  nové  zvyky,  Bob  se  mne  postupn  snažíě  
p esv d it i o tom, že používání ru ní brzdy mám omezit. Tak uvidíme, jak to bude fungovat...“ ř ě č č
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